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Yellow brick road*
Ziek zijn
Het tuinpad was een kleine ergernis. De 
zijkanten waren gaan wijken, daartussen 
ontstaat dan ruimte voor onkruid. Zo’n 
klusje van niks dat je uitstelt omdat het 
in de werkelijkheid lang niet niks is. Toch 
maar begonnen en met een vernederend  
resultaat. Ik ben in veel zaken heel erg 
niet goed. Mijn lief heeft het opgelost,  
buurman/stratenmaker ingeschakeld en 
onder het gele zand straalt nu een strak 
geplaveid straatje. Ben verwonderd, en blij, 
dat het zo eenvoudig kan gaan.
Dat mislukte pad voelt achteraf als het  
begin, ben op dit moment in nog veel meer 
zaken onzeker. Lichaam, geest, toekomst, 
leefomgeving: door omstandigheden de  
regie kwijt. Daar probeer je wat aan te 
doen, maar dan loop je al snel aan tegen  
boosheid en frustratie. En wat is dan  
lekkerder dan een verblijf in een  
ziekenhuis. Nou, van alles, maar toch ook 
weer niet. Ik lig in bed, kan niks, drijf weg 
op halve gedachtes en laat me verwennen.  
Laad bakken liefde en professionele  
aandacht, altijd inclusief alle denkbare 
vriendelijkheid en kabbel zo weg op zacht 
wiegende golfjes. Kan de koorts zijn, toch 
wel lekker ook. 
Ondertussen gaat veel verder; beter en 
sneller dan onder mijn regie. Het huis 
is aangekleed met bloemen, fruit wordt  
geoogst, kookvrijwilligers dienen zich aan, 
een vriend klooft een enorme bult hout. 
Mijn lief, die is er druk mee, zeker. Zij is 
mijn leidsvrouw over deze Yellow Brick 
Road, die me weer gewoon thuisbrengt, 
hoop ik. 
(*) In de Wizzard of Oz krijgt de  
hoofdpersoon op die gele weg het inzicht en 
vertrouwen om weer veilig thuis te komen. 
Beetje sentimenteel, maar goed, dan toch 
maar.
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Geschreven door:  Geert Wieggers

Druk bezochte “Dag van de watersport”

De allereerste Dag van de Watersport op zaterdag 26 augustus in de haven van WSV 
(watersport vereniging)Giesbeek. Tieners tussen de 10 en 17 jaar konden op deze zonnige 
en iets winderige dag gratis kennismaken met watersport en wat daarmee samenhangt.  
De jongere kinderen konden terecht in een tent of in de speeltuin terwijl de ouders 
gebruik konden maken van het terras van ‘t Ruumzicht. Voor deze kinderen en jongeren  
met een zwemdiploma was er die dag van alles te doen. Zo konden zij proberen om op een 
windsurfplank of een supboard te blijven staan of te zeilen in een Optimist of een Laser 
Pico. Met een catamaran mee de grote plas van Rhederlaag op was ook een mogelijkheid. 
De organisatie was in ieder geval verrast van het aantal jonge mensen die op deze dag  
kwamen aanmelden. “Tegen het eind van de middag stond de teller op 88”, zei Lisa Mooijman.  
Lisa is één van de circa 25 vrijwilligers die samen in binnen een korte tijd een programma  
hadden opgezet. Zij wordt bijgestaan door Maarten Esser die vooral de “sleepboot”  
is van deze dag, om in de nautische termen blijven. WSV Giesbeek en de Watersport-
verbond vonden dat het tijd was om watersport eens goed op de kaart te zetten. “Heel 
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Dorpshuis Het Gebouw
in Lathum 

Kom gerust langs of maak geheel vrijblijvend een 
afspraak zodat u kunt zien welke 
mogelijkheden Het Gebouw te bieden heeft.

Dorpshuis Het Gebouw
Kerkstraat 16 6988 AG Lathum  Tel: 06-53943219

www.dorpshuishetgebouw.nl



Sonisch boren, wat is dat eigenlijk? Sonisch boren is een  
snelle en efficiënte manier om te boren doormiddel van  
trillingen. Dit resulteert in snellere boorsnelheden, minder  
schade aan het geboorde materiaal en nauwkeurige  
monstername voor geotechnische en milieutoepassingen.  
Sinds de jaren ‘90 deden we onderzoek naar sonische  
boortechnologie en zijn we voortdurend op zoek geweest 
naar manieren om de efficiëntie en gebruiksvriendelijkheid 
van sonische boringen te verbeteren. Klanten vanuit alle  
delen van de wereld weten ons te vinden, en daar zijn we 
trots op. Dit jaar vieren we ons 30-jarig jubileum in sonische 
ontwikkeling!

Voortdurend in ontwikkeling
Na 30 jaar vonden wij het tijd voor iets nieuws. U heeft vast 
weleens een van onze grote rode machines zien staan. Na 
al die jaren laten wij ons iconische rood los en gaan verder 
met zilver, met accenten van koninklijk oranje. Daarnaast 
wordt er continu gewerkt aan verdere innovatie van onze  
machines, bijvoorbeeld door te focussen op veiligheid,  
efficiëntie of kwaliteit. “Ik geloof dat stilstand achteruitgang is. 
Onze producten zijn nu betrouwbaar en succesvol dankzij de 
innovaties die we 10 jaar geleden hebben gedaan. Ik zal nooit 
zeggen dat we klaar zijn; er zijn altijd nieuwe technieken en 
materialen die je kunt inzetten, en daar investeren we jaarlijks 

in. Dat is onze key to success,” aldus Huug Eijkelkamp, CEO.
Alles wat we bereiken, kunnen we niet zonder ons gedreven  
team. We zijn voortdurend op zoek naar nieuwe collega’s  
die ons kunnen helpen om te blijven innoveren. Bezoek  
www.careers.royaleijkelkamp.nl voor een baan die bij jou past. 

AutoScheers
Wĳ doen alles voor uw auto

Al 25 jaar doen wij alles voor uw auto

Uitmaat 9 | Giesbeek | 0313 632 242 | www.autobedrijfscheers.nl

30 jaar Sonic bij Royal Eijkelkamp!
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veel mensen uit de omgeving  
weten vaak niet eens 
dat je hier heerlijk kunt  
watersporten,” vertelt Lisa. 
“Voor deze allereerste dag 
hebben we zoveel mogelijk  
soorten watersport bij  
elkaar gebracht, zodat  
iedereen de kans heeft 
kennis te maken met deze 
sport. Naast de genoemde 
zeilbootklassen is ook de 
waterscouting aanwezig  
en kun je kanovaren of 
suppen. Overigens neemt 

deze tak van watersport de laatste tijd in populariteit toe. De 
Hogeschool Arnhem Nijmegen was ook aanwezig met een  
zogenaamde Solarboot die op zonne-energie heel wat snelheid  

kan ontwikkelen. Vervolgens Lisa kan iedereen iets anders  
proberen en vrijblijvend kijken of dat bevalt. Het kan zomaar 
zijn dat je een nieuwe hobby vindt en anders heb je gewoon een  
gezellige waterdag hier langs het Rhederlaag. Langs de haven, 
op de steigers en het strand waren in elk geval voldoende  
activiteiten. Deze allereerste dag zal zeker een vervolg krijgen.  

Op 18 maart van dit jaar 
is de St. Martinuskerk aan 
de eredienst onttrokken. 
Na die datum konden er 
geen vieringen en andere  
kerkelijke bijeenkomsten 
meer in de kerk plaatsvinden.  
Hoe moeilijk dit ook voor 
heel veel mensen was. Het 
was niet anders. 
De kerk kon nog wel voor 
niet-kerkelijke activiteiten  
gebruikt worden tot  
1 juli. Op die datum was 
de kerk helemaal leeg en 
ontmanteld. Geen bank, 

schilderij en andere voorwerpen waren er nog in de kerk.  
Spullen, die ooit geschonken waren door parochianen, waren  
zoveel mogelijk teruggegeven aan de oorspronkelijke  
eigenaren. Overige waardevolle goederen, die eigendom waren  
van de kerk, gingen naar een opslagdepot van de kerk. Wat 
over bleef, kreeg een zo goed mogelijke bestemming of werd  
verkocht. 

Ik ga in gesprek met Frans Verweij, projectontwikkelaar van 
Move. Frans was geïnformeerd door een relatie over de verkoop 
van de kerk. Hij hoorde dat er een inschrijving voor een bieding 
zou komen bij een makelaar. Hij heeft toen een bieding gedaan, 
maar wel met de voorwaarde dat de gemeente Zevenaar zou 
meewerken aan de bouw van appartementen in de kerk. 

Frans vertelt: “Het was geen gemakkelijke ronde. Er was 
een concept omgevingsvergunning aangevraagd, maar de  
desbetreffende ambtenaar bleek te zijn vertrokken. Collega’s 
moesten dit overnemen. Normaliter duurt zo’n aanvraag 8  

weken, maar nu heeft het een half jaar geduurd. Ook de  
gemeente Zevenaar heeft te maken met een personeelstekort.  
Gelukkig uiteindelijk wel met een positief resultaat. 
Als de vergunning verleend is, kan daar nog bezwaar tegen  
ingediend worden. Er heeft hiervan inmiddels ook een publicatie 
in de krant gestaan. 
Zolang wij nog niet kunnen gaan bouwen, zou de kerk gebruikt 
mogen worden, maar die is inmiddels helemaal ontmanteld. 
De kerk is een prachtig gebouw op een hele mooie plek in het 
dorp. Wij doen alleen projecten, waar we zelf ook zouden willen 
wonen en daar is hier zeker sprake van. Het gebouw heeft zeker 
ook een functie in het dorp. We maken dan ook een ontwerp  
waar dit tot zijn recht komt. Zo heeft de begane grond  
tuintjes, maar we denken er aan dat deze tuintjes met een haag  
afgescheiden worden. Dit kun je regelen via de Vereniging van 
Eigen Huis (VVE).
We willen ook de gewelven in de woningen tot zijn recht laten  
komen. Afgezien dat er natuurlijk wel aanpassingen moeten  
worden gedaan. Er wordt gedacht aan 17 woningen, maar 
niet van gelijke omvang. Dus meer differentiatie, zodat er ook  
verschillende prijsklassen van de woningen zijn. 
We hopen dat begin oktober de omgevingsvergunning verleend  
wordt. Het zou kunnen dat de gemeente meer tijd nodig 
heeft en dan zou deze vergunning zomaar 6 weken kunnen  
opschuiven. 
Eind september zou er meer duidelijkheid moeten zijn en zou er 
in oktober gestart kunnen worden met de verkoop. Er zal dan 
ook een website gemaakt zijn en tekeningen. 
Wanneer er zekerheid is over de vergunning, zal er een  
informatieavond georganiseerd worden. Deze zal ook via  
Angerlo’s Nieuws bekend gemaakt worden. Indien mogelijk zal 
ook de aannemer hierbij aanwezig zijn. 
Op zijn vroegst zal er in januari 2024 gestart worden met de 
bouw, maar we hopen dat de nieuwe bewoners dan al wel kerst 
in hun woning kunnen vieren.”

Geschreven door:  Anneke Nijman

Frans Verweij, projectontwikkelaar Move, 
over St. Martinuskerk aan het woord
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pola-zonnepanelen.nl en pola-laadpalen.nl

STERK IN DUURZAME INSTALLATIES!

Wasstraat        Bedrijfswagens    Personenauto’s

De Koppeling 1 • Angerlo 
t 0313 490 760
www.garageschel.nl

Onze autowasstraat:
Laat uw auto 
weer glanzen! 

• 3 geavanceerde wasstraten
• handige wasboxen 
• uitgerust met het nieuwste SofTecs-sys
• met garantie voor een lak besparende
 behandeling

Schel Bedrijfswagens       

De Koppeling 1 • Angerlo • t 0313 490 762 • www.schelbedrijfswagens.nl

Gespecialiseerd in:
Verkoop & lease van 
bedrijfswagens 

Met Schel Bedrijfswagens kiest u voor 
een flexibele partner in mobiliteit!
• ruim aanbod in bedrijfsbussen
• Operational Lease & Financial Lease
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De Dorpen

In de lach 
geschøte!?

In de krant lèès ie nog wel es dat dur bij 

ut zelfscannen van je boodschappen in de 

winkel, nog wel us wat vergèten wut um te 

scannen. At ze dan controle kriegen bi-j de 

zelfscanner, kommen dur van allerlei redenen 

woarum ze dat vergèten hebben te scannen. 

Ak da lèès denk ik nog al gouw, dat ze ut  

gewoon wilden jatten en dur niet veur wilden 

betalen, proletarisch winkelen dus. Je kent ut 

wel. As kind hei misschien eiges ok wel us un 

snuupke of un rèèp sjokkela geprolitariseerd 

gewinkeld. De redenen um iets zelf niet te 

scannen waren vaak, ja ik heb ut nie gezien 

dak da nog in de ker had. Da hak zelf un paar 

wèken gelejen aan de fiets hangen. Ik had 

bi-j de Jumbo mien boodschappen allemoal  

gescand, dacht ik. Ik was aan ut afrèkenen en 

toen zag ik half onder mien rugtas nog un 

pekske kipfilee liggen diek nie gescand had. 

Ik roep de winkeljuf durbi-j en zeg da. Ze 

zeit, betaal  die boodschappen mor en dan 

doej dur un tweede betaling veur die filet 

achteraan. Alleen toenk met de tweede bon 

ant betalen was, was dur un pinstoring. En 

da mins da controleerde vløøg alle kanten 

op um die klanten bi-j te stoan en te helpen. 

Toenk noa nog un keer proberen de betaling 

niet rondkreeg dach ik krieg now wat ik heb 

toch al un bon veur ut poortje, ik kan dur 

uut en ik betaal wel contant  bi-j de echte  

kassajuf. Vanaf ut poortje tot aan de kassa  

was ik illegaal bezug, want ik ging met  

ongescande kipfilet aan de haal. Gin fijn  

gevuul vond ik zelf, mor ik kreeg wel un  

compliment van de kassajuf toenk ut  

uutlegde. Ik had um nameluk ok proletarisch 

met kunnen nemmen. 

In het restaurant van Binnenrijk staat het  
aquarium van een bewoner. Het aquarium is 
een bijzondere aanwinst in het restaurant en de 
meeste bezoekers en bewoners zijn er gek op. 
De bewoner kan het aquarium echter niet meer 
onderhouden. Wie zou het leuk vinden om deze 
taak op zich te nemen? Het liefst iemand met 
kennis van/ervaring in het onderhouden van een 
aquarium. 
Gedacht wordt aan één keer per week zien wat 
nodig is, zoals aquarium schoonmaken, water  
verversen. Heeft u hiervoor belangstelling, 
dan kunt u contact opnemen met de manager van Binnenrijk, Nancy Groot, email: 
n.groot@pleyade.nl. Er wordt uitgekeken naar uw reactie!
Bewoners en bezoekers van Binnenrijk zullen het erg waarderen.

Vrijwilliger gezocht voor onderhoud 
van het aquarium van Binnenrijk
Geschreven door:  Anneke Nijman

De klanten van de Spar de Molen in Giesbeek 
kunnen sparen voor hun vereniging, club of de 
school van hun kinderen. 
Bij elke 15 euro aan boodschappen krijg je een 
muntje en dat kun je dan in een doorzichtige 
buis gooien naar keuze. Boven elke buis staat 
voor welk doel gespaard wordt en elke volle buis  
levert 60 euro op.

De Paulusschool en Gregorius zijn de grootste 
‘verdieners’, maar ook Angerlo’s Nieuws ontvangt 
elk jaar geld uit het spaarsysteem.

Het spaarsysteem in deze vorm is bedacht en 
opgezet door ondernemer Taco Wasser en is 
al een lange tijd een succes. De Spar betekent 
‘Door Eendrachtig Samenwerken Profiteren Allen  
Regelmatig’. Dus vraag naar je muntjes bij de  
kassa. Elk muntje telt en je laat je vereniging zo 
ook meeprofiteren.

Sparen bij de Spar
Ingezonden door:  Toine van de Lisdonk

GSV’38 en Stichting Oranje Evenementen Giesbeek doen 
weer mee met de Rabobank Clubsupport actie !
Ingezonden door:  GSV’38 en Stichting Oranje Evenementen Giesbeek

Jouw stem is geld waard! Als lid van de Rabobank Graafschap 
mag je tijdens de Rabobank Clubsupport Campagne stemmen 
op jouw favoriete verenigingen en stichtingen. Beslis mee en 
steun het verenigingsleven! Geef ons jouw stem van 4 t/m 26 
september ! dit kan via de Rabo App of op rabobank.nl/clubsup-

port. Jij steunt ons toch ook ? 
Alvast bedankt voor jouw stem! Namens GSV’38 en Stichting 
Oranje Evenementen Giesbeek en natuurlijk alle andere lokale 
verenigingen en stichtingen waarop u kunt stemmen.
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In het nieuwe seizoen starten we in ons blad met de LAGspiegel:  
hierin worden mensen uit Lathum, Angerlo en Giesbeek  
geportretteerd. Het is de bedoeling dat iedereen uit de drie dorpen  
plaats kan nemen voor de LAGspiegel. Dus heb je iets te  
melden of iets aan te prijzen of iets dat iedereen in deze  
dorpendriehoek zou moeten weten, schroom dan niet en 
stuur een mailtje naar info@angerlosnieuws.nl en we nemen  
contact met je op. We starten dit keer met de LAGspiegel van  
Astrid van de Cruijsen uit Angerlo. Samen met haar man runt zij een  
biologisch melkveebedrijf De Klaver en een B&B waarin vol liefde 
een unieke beleving in een unieke omgeving te ervaren is.
In de LAGspiegel van Astrid van de Cruijsen uit Angerlo

LathumAngerloGiesbeekSpiegel

1. Wat is je naam en waar kennen de mensen in het 
dorp je het meeste van? 
 Mijn naam is Astrid v.d. Cruijsen. De mensen kennen mij van  
 de boerderij in het bos bij Bingerden. En inmiddels ook van 
 de B&B De Klaverbloem die ik run.
2. Wat wilde je vroeger worden qua beroep en is het 
dat ook geworden? 
 Ik wilde graag iets met kinderen gaan doen en ben  
 uiteindelijk kraamverzorgster geworden.
3. Hoe besteed je het liefst een vrije dag? 
 Die besteed ik het liefst met mijn familie. Met onze kinderen  
 en kleinkinderen. Ook hebben wij allebei onze ouders nog.

4. Hoe besteed je je vakantie? 
 We proberen elk jaar een paar dagen vrij te nemen om  
 samen te gaan fietsen.
5. Wat is je favoriete muziek? 
 Countrymuziek.
6. Wat is de volgende plek op je bucketlist waar je 
graag naartoe wil reizen? 
 Die heb ik niet.
7. Wat zijn je hobby’s en waarom speciaal die? 
 Dat is best uiteenlopend. Van in de tuin werken tot verven.  
 Het liefst doe ik iets creatiefs. Het komt er op neer dat ik  
 dan geniet van het eindresultaat dat ontstaan is.
8. Als je een groot bedrag in de loterij zou winnen, wat 
zou je daar mee gaan doen? 
 Ik zou wat aan mijn kinderen schenken, een mooie reis  

 maken en de rest zien we wel.
9. Astrid jullie runnen een biologisch boerenbedrijf en 
daarnaast een B&B. Waar ligt jouw voorkeur en wat  
doe je allemaal precies omdat de reacties op jullie  
website erg positief zijn? 
 Mijn voorkeur ligt bij de B&B. Ik ben gewoon mezelf. Het  
 contact met de mensen is erg leuk en natuurlijk de  
 verzorgende kant spreekt mij aan. Ik maak met liefde de  
 ontbijtjes.
10. Welke beroemdheid zou je een keer willen  
ontmoeten en hoe zou jullie gesprek er uit gaan zien? 
 Ik kan niemand bedenken.
11. Wat is je grootste positieve aankoop en grootste 
miskoop? 
 Dat is onze melktap. Elke dag komen er mensen verse melk  
 tappen. Dit is positief voor ons bedrijf. Ook hier is het  
 contact met de consument heel waardevol. Ik heb ooit een  
 ijsmachine gekocht maar doe er niks mee.
12. Wat is één van de beste feestjes waar je ooit geweest 
bent? 
 Mijn eigen trouwfeest. Prachtige dag, inmiddels 33 jaar  
 geleden.
13. Kun je in het dorp een favoriete plek aanwijzen? 
 Dat is voor mij de Meent. Doordat wij in het buitengebied  
 wonen kom ik niet zo veel in het dorp. De Meent is dan de  
 plek waar wij anderen ontmoeten met b.v. carnaval, dat slaan  
 we niet over.
14. Wat zou je nog meer kwijt willen? 
 Ik hoop nog vele jaren hier te mogen wonen. 
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Op de zonnige maandag-
ochtend langs het nieuwe 
schuttersgebouw aan de 
Meentsestraat klonken 
de eerste schoten uit het  
geweer voor het prijsschieten  
voor mannen op de hou-
ten vogel in de vangbak. 
Langs de terreinafzetting en 
op het grasveld waren de  
dames al gestart met het 
het vogelknuppelen. Steeds 
meer liep het plein vol 
met toeschouwers en de 

zon was er voelbaar ook bij. Geleidelijk aan verdwenen de  
koffiebekers en verschenen er plasticbekers met fris en bier. Na 
een gejuich, van hoofdzakelijk dames, wist Corien Baars haar 
beste beentje voor te zetten om knuppelkoningin van het jaar 
2023 te worden. De  inschrijving voor het vogelschieten om 
koning te worden werd geopend. Hiervoor hadden zich 44 
volwassenen aangemeld waaronder relatief veel jongeren. Het 

ene na het andere schot werd gelost en de houtsnippers vlogen 
door de lucht. Na 194 schoten vloog de vogel in stukken door 
de lucht, het laatste schot werd gelost door Herman Witjes, de 
schutterskoning van 2023! Beter bekend als Herman van de 
Beer die voor de tweede keer zich koning mag noemen. Ook 
in 2010 wist hij de vogel eraf te schieten. Hiermee treedt hij in 
de voetsporen van zijn vader, Willem, die maar liefst 4 keer ko-
ning wist te worden. (1952, 1964, 1971 en 1973). Vervolgens trok 
de stoet van schutters en  
toeschouwers naar de  
feesttent op het dorpsplein. 
Links en rechts klonken 
steeds meer geluiden om 
ook vrouwen mee te laten 
schieten net zoals in Lathum. 
Nadat de winnaars waren 
gehuldigd kon het feest  
beginnen. De Perfect  
Showband verzorgde de 
muziek en er werd volop  
gedanst en geproost!

Geschreven door:  Geert Wieggers

Herman “van de Beer” flikt het weer

Samen met Henk Huuskes en Jan Witjes hebben we gepraat 
over vroeger. Als snel rolden de herinneringen en anekdotes 
over tafel en werd er heel wat afgelachen. Centraal staat 1963. 
Het jaar waarin de film over Giesbeek van toen werd gemaakt, 
de aanleg van de Rivierweg werd afgerond en er heel veel  
veranderde in ons dorp.

Het resultaat is een  
historische wandeling voor 
de leerlingen van de groepen  
7 en 8 van de Paulusschool. 
In kleine groepjes zullen zij 
op woensdag 11 oktober 
begeleid rondwandelen in de 

Kerkstraat, een stukje Meentsestraat, de Pastoor Slingerstraat,  
het Dorpsplein en een stukje 
van de Bingerdensedijk. De  
leerlingen krijgen QR-codes 
mee en zien en lezen zo 
welke functie en gebruik 
woningen van nu toen  
gebruikt werden. Bovendien 
worden zij in de voormalige  
Martinuskerk en in de  
molen ‘De Hoop’ ontvangen. 
Wist u dat we een  
postkantoor, een politie- 
bureau, een schoenmaker, een 
melkboer, 2 fietsenmakers,  

2 slagers, 4 bakkers, 3 kruideniers en op het ‘hoogtepunt’ een 
stuk of 9 (thuis)cafés hadden? Misschien herinnert u het zich 
wel.

Opa’s en oma’s van nu  
waren de kinderen van toen. 
Er is veel veranderd. ‘Hoe 
was het leven toen je zo oud 
was als ik nu ben opa, oma, 
papa en mama?’ Kinderen  
van nu hebben vaak geen 

idee hoe het leven vroeger was, maar vinden het wel heel  
interessant en leuk om er meer van te weten te komen. 

Oktober is de maand van de geschiedenis, de film ‘Giesbeek 63’ 
bestaat 60 jaar en het thema van de kinderboeken week is ‘Bij 
ons thuis’. We proberen om samen met de Paulusschool, opa’s 
oma’s, vaders en moeders en Angerlo’s Nieuws vier vliegen in 
één klap te slaan. Doet u mee?

Als voorproefje de QR-code die meer 
vertelt over de geschiedenis van de 
Kerkstraat. Het is gemaakt door Henk 
Huuskes. Als u de QR-code scant met 
de foto-app op uw telefoon gaat u 
naar de pagina op internet. Veel plezier.

Bij ons thuis (in Giesbeek vroeger en nu)
Ingezonden door:  Ben Beekman en Toine van de Lisdonk



De wijkagent vertelt…

Invordering rijbewijs
Op vrijdag 11 augustus reed 
rond 06.00 uur een 71-jarige 
man uit Laag Keppel over 
de Rivierweg in Lathum met 
161 kilometer per uur waar 
80 kilometer per uur de 
maximale snelheid is. Van de 
bestuurder is het rijbewijs 
direct ingevorderd. 

Ernstige aanrijding
Op zondag 20 augustus vond er rond 11.00 uur op de Rivierweg, 
op de kruising met de Bingerdenseweg en de Mariendaalseweg, 
een ernstige aanrijding plaats tussen twee personenauto’s. Bij 
deze aanrijding zijn meerdere personen met ernstig letsel naar 
het ziekenhuis vervoerd. Helaas is een passagier overleden aan 
haar verwondingen. 

Diefstal snelle motorboot
Op dinsdag 22 augustus is rond 16.30 uur een snelle motorboot  
gestolen in Lathum. Door getuigen is gezien dat dit door een 
man en een vrouw gedaan werd, die met een kajuitboot de  
haven in waren gevaren en vervolgens de snelle motorboot 
achter hun eigen boot de haven uit sleepten. Gelukkig hebben 
wij aanknopingspunten over de mogelijke verdachten en is deze 
zaak momenteel nog in onderzoek.

Telefoons gevonden
Op de Bandijk in Lathum zijn op zondag 27 augustus twee  
mobiele telefoons gevonden. Op deze telefoons kwamen  
diverse drugsbestellingen binnen. In de loop van de dag werd er 
gebeld naar de telefoons door de ‘eigenaar’. Hij verklaarde dat 

de telefoons van een vriend van hem waren. Uiteindelijk zijn 
collega’s er achter gekomen van wie deze telefoons waren. Dat 
heeft ons weer mooie informatie opgeleverd. 

Rijden zonder rijbewijs
Op dinsdag 29 augustus zag ik op het Strandpad een jongen op 
een snorfiets rijden. Kennelijk was er iets niet in orde en keerde 
hij om toen hij werd gewenkt door vrienden dat er politie reed. 
Ik kon met de auto niet langs de poortjes en deed net of er niks 
aan de hand was. Vervolgens ben ik via de Havenweg in Giesbeek 
het Strandpad opgereden en zag dat de heren mij tegemoet  
gereden kwamen. Dit keer met een andere bestuurder. Na  
controle bleken beide bestuurders, 15 en 16 jaar oud uit  
Giesbeek, niet in het bezit van een geldig rijbewijs. Hiervoor 
kregen de heren een bekeuring. 

Overlast waterscooters en snelle motorboten
Deze zomer zijn er opvallend veel klachten binnengekomen  
over overlast van scheurende waterscooters, die voor  
gevaarlijke situaties zorgen op de Rhederlaagse Meren. Ook is 
er veel overlast van speedboten gemeld.  Sinds drie jaar zijn  
waterscooters weer toegestaan op de Rhederlaagse Meren, mits 
ze zich - net als iedereen - aan de maximale snelheid houden.  
De eerste twee jaar ging dit best goed, maar dit jaar is het  
behoorlijk uit de hand gelopen. Komende weken zijn er  
gesprekken met de beheerder Leisurelands, Rijkswatertaat en 
de politie wat we met deze overlast gaan doen. Ook zal een 
eventueel verbod op waterscooters besproken worden. 

Contact wijkagent
Een afspraak kan gemaakt worden op een moment dat het 
schikt. Via 0900-8844, florus.noppen@politie.nl, www.politie.nl .

Florus Noppen
Wijkagent Lathum, Giesbeek, Angerlo en Zevenaar-Noord (buitengebied) 
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Uitrukken
De afgelopen maand was geen 
heel drukke maand. We zijn  
enkele keren uitgerukt voor 
een reanimatie, buitenbrand en 
een persoon te water.
Op 2 september ging de pager  
al vroeg in de ochtend, zo 
rond de klok van 5, voor een 
prio 2 buitenbrand. Onze twee  
nieuwe aspiranten Tieme en 

Lou hadden mazzel. Ze hebben hun eerste brandje mogen  
blussen onder toezicht van de ervaren ploeg. Het brandje was 
dan ook snel uit en we konden daarna nog even terug ons bed in.
Op 7 september werden we opgeroepen voor een prio 1  
persoon te water in Elst. Aanrijdend kregen wij te horen dat de 
persoon was gelokaliseerd en uit het water werd gehaald. Wij 
konden bij de AVR weer retour naar de kazerne. Helaas zagen 
wij later in het nieuws dat de hulp te laat was en de persoon is 
overleden. 

Oefenen en meedoen?
We hebben in de maanden juli en augustus minder geoefend 
vanwege de zomervakantie, maar nu beginnen we weer. Zie je 
ons staan en heb je vragen over de brandweer, spreek ons dan 
gewoon aan. Zo kunnen we jou misschien wel wat bijleren.

Welkom nieuwe collega’s!
In de afgelopen tijd hebben wij drie nieuwe leden mogen  
verwelkomen: Tieme, Lou en Niek zullen de opleiding ingaan 
om brandweerman te worden. Dit traject zal ongeveer 2 jaar in  
beslag nemen. De reanimatiecursus hebben ze al binnen. Dit  
betekent dat ze mee mogen met reanimaties als volwaardig  
persoon. Voor de andere uitrukken mag een van hen op de 
stageplek gaan zitten om ervaring op te doen. Ze zullen hoe 
verder ze in de opleiding komen steeds meer zelf mogen gaan 
doen. Maar tot die tijd mogen ze hun ogen uitkijken hoe de al 
opgeleide manschappen het doen. Heren alvast heel veel succes 
met de opleiding!

Joris Senhorst
Brandweer Giesbeek
      Brwgiesbeek         @Brandweergiesbeek        BrwGiesbeek

De brandweer vertelt…



16 september 2023 • 09

Brandstof

besparen

&

fluitend naar

je werk?

Koop of Lease

E-Bike
Bakfiets of

Speed pedelec

L
o
r

Begin augustus zijn aan de bewoners op de Giese Zegel de  
eerste nieuwbouwwoning aan de Meentsestraat 118 A t/m N 
opgeleverd. Na een korte wandeling langs de achterzijde van 
de woningen, waar ook de parkeerplaatsen en de bergingen 
zijn ingericht, zie ik een jonge man bezig in de tuin met de  
buitenverlichting aan zijn berging. Met een spanningzoeker in zijn 
ene hand en in de andere een kroonsteentje zie ik een bekend 
persoon die ik nog ken als een voormalige jeugdvoetballer bij 
GSV’38. Ik scheen me te herinneren dat hij ooit is verhuisd naar 
Arnhem en loop naar hem toe. Ja hoor, Vincent (33) nu weet 
ik het weer. Vertrokken naar Arnhem en nu toch weer terug in 
Giesbeek en een woning op de “Giese Zegel”. Een project van 
13 woningen met 2 blokken van 5 en 4 aaneen en tweemaal 
twee onder één kap. Hij groet mij en na mijn vraag waarom hij 
is teruggekeerd begint hij te vertellen dat hij samen met zijn 
vriendin Ilse hebben ingeschreven voor dit project en dat dit 
allemaal niet zo vanzelfsprekend is verlopen. “Er waren namelijk 
ongeveer 150 geïnteresseerden want de woningnood is ook in 
deze regio groot geworden. Veel mensen uit het westen van het 
land hadden interesse maar gelukkig ook veel uit de buurt en 
vooral uit de omliggende dorpen. Na een loting zijn wij toch in 
de prijzen gevallen en hebben wij een woning kunnen kopen, 
die tussentijds ook in prijs is verhoogd, maar we zijn er blij mee, 
ondanks de prijswijziging. Gelukkig zijn ook nog zes jongeren uit 
het dorp hier terecht gekomen maar ook mensen van buiten het 
dorp en dat geeft een leuk gemêleerde samenstelling”. Ilse (33) 

vult aan dat het voor haar net een soort vakantiegevoel geeft 
op deze locatie want zij kent Giesbeek alleen via Vincent en 
zijn ouders. “We kijken uit tegen de dijk en boven, op de eerste 
verdieping over het Rhederlaag en dat geeft een mooie sfeer”. 
Vincent geeft aan dat de bewoners na de oplevering nog wel het 
een en ander zelf moeten doen maar je ziet dat iedereen al bezig 
is met zijn of haar woning die ‘energieneutraal’ zijn. Dit betekent 
dat elke woning bij normaal gebruik voldoende energie opwekt 
voor het eigen energieverbruik. De huizen wekken energie op 
via zonnepanelen en worden door een warmtepomp verwarmd. 
Het ventilatiesysteem gebruikt de warmte van de woning om de 
frisse lucht van buiten op te warmen. Ook hebben de woningen 
geen gasaansluiting meer. Het hemelwater wordt opgevangen  
in de bodem en loopt via een zogenaamde Wadi, een soort  
bezinkbekken, die hier achter naast de weg zijn gegraven. Leuke 
wisseling in de kleur van de gevelstenen geeft het nieuwe wijkje  
een mooie sfeer.  En het Angerlo’s Nieuws heeft er dertien  
lezers adressen bij!

Eerste sleutel uitgereikt aan nieuwe bewoners Giese zegel
Geschreven door:  Geert Wieggers



Angerlo Vooruit ontvangt het KNVB | ARAG Fairplay certificaat
Ingezonden door:  v.v. Angerlo Vooruit

Tijdens de officiële opening van het seizoen 2023-2024, ontving  
Angerlo Vooruit het KNVB|ARAG FairPlay-certificaat uit  
handen van de KNVB. Een mooie waardering voor het vele 
werk dat de scheidsrechterscommissie de afgelopen drie jaar 
heeft verricht.

Ook Angerlo Vooruit had last dat het aantal scheidsrechters  
terugliep. Hierdoor werd het steeds lastiger om voor alle  
thuiswedstrijden een scheidsrechter te regelen. Om het tij te 
keren, werd in de zomer van 2020 het besluit genomen om 
een scheidsrechterscommissie samen te stellen. De afgelopen 
drie jaar is deze commissie voortvarend aan de slag gegaan. De  
commissie is erin geslaagd om nieuwe scheidsrechters te  
werven. Daarnaast krijgen alle scheidsrechters de mogelijkheid 
om deel te nemen aan de opleiding van verenigingsscheidsrechter. 

Dat is nog niet alles, de scheidsrechterscommissie gaat in 
de toekomst ook thema-avonden organiseren om hiermee 
het kennisniveau van de scheidsrechters op peil te houden.  
Daarnaast zal er gekeken worden of er samengewerkt kan  

worden met buurverenigingen.
Het KNVB|ARAG FairPlay-certificaat is een keurmerk voor 
professioneel arbitragebeleid, waarop een voetbalvereniging 
trots kan zijn. Professioneel arbitragebeleid is terug te zien in 
de begeleiding en opleiding van scheidsrechters, waardering 
en uitrusting van scheidsrechters en in de wijze waarop het  
arbitragebeleid een plek heeft gekregen binnen de vereniging. 
Met het certificaat daagt de KNVB de voetbalvereniging uit om 
hun kennis te delen met andere voetbalverenigingen. 

Het KNVB|ARAG FairPlay-certificaat werd tijdens ‘De Aftrap’ 
uitgereikt. Hiervoor was Ellen ter Avest, verenigingsadviseur 
Arbitrage Oost, namens de KNVB naar Angerlo toegekomen. 
Voorafgaand aan de uitreiking werd het certificaat door de 
KNVB en Angerlo Vooruit ondertekend. Met de uitreiking van 
het certificaat behoort Angerlo Vooruit tot een groep van ruim 
100 voetbalverenigingen die een dergelijk certificaat van de 
KNVB heeft ontvangen.

Zaterdag 4 en zondag 5 november aanstaande (mits voldoende 
kaartverkoop) gaat het weer gebeuren. Het muziekoptreden zal 
plaatsvinden in het Kulturhus van Giesbeek aan de Kerkstraat 
en stappen Giesbekers en oud Giesbekers die zaterdagavond en 
zondagmiddag weer op het podium. Na het geweldige succes van 
vorig jaar, in een uitverkochte zaal, zullen de muzikanten nu twee 
optredens ten gehore brengen. “Van Buuren tot Beethoven, zo 
breed is ons repertoire”, grapte initiatiefnemer Wim Lourens  
tijdens een oefenavond in een klein zaaltje van het Kulturhus.  Hij 
werd jaren geleden op het idee gebracht doordat aan de andere  
kant van de IJssel, in Ellecom en De Steeg, een gelijksoortig  
evenement werd georganiseerd. Wat ze daar kunnen moet ook 

hier in Giesbeek lukken. Ik ben gaan bellen en heb  mensen  
gevraagd waarvan ik wist dat ze wel wat konden met een  
instrument en of met hun stem en dat is succesvol gebleken. 
Met de zeilboten, de dijken, zangers/ zangeressen en muzikanten  
mogen we ons best wel een beetje het Volendam aan de  
IJssel noemen. ”Een breed scala aan instrumenten zal ten gehore  
worden gebracht die de zangeressen en zangers zullen  
begeleiden. Ook een flinke inbreng van muzikanten die spelen  
in het fanfarekorps St Gregorius zorgt voor een groep van  
ongeveer 25 muzikanten. In een volle zaal (max 120 bezoekers) 
staat dit garant voor een mooie muzikale uitvoering. Enkele  
muzikanten speelden met hun band op bruiloften en partijen en 
hebben een behoorlijke podiumervaring maar ook is het voor 
een deel van de muzikanten best wel spannend om voor publiek 
op te treden. Iedereen heeft zijn of haar eigen instrument, alles 
is hobbymatig en we oefenen vanaf nu iedere week”, licht Wim 
toe.
U kunt  vanaf 15 september alvast kaarten a € 5,- reserveren via: 
kulturhusgiesbeek@gmail.com   

Weer een GIES PODIUM vanuit Kulturhus in Giesbeek
Geschreven door:  Geert Wieggers
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Remco Schaars van RS-Solar Energy biedt een alternatief 
voor dure thuisbatterijen: energie opslaan in water. 
Hoe werkt dat?

RS- Solar Energy heeft een simpele oplossing voor huishoudens  
die meer zonnestroom opwekken dan gebruiken: energie  
opslaan in een warmwaterboiler. Remco Schaars biedt een  
alternatief voor dure thuisbatterijen. “Energie die je overdag  
opwekt met je zonnepanelen, wil je kunnen opslaan voor als je 
’s avonds thuis bent. Dan kom je nu vaak uit bij een thuisbatterij.  
Maar zo’n accu kost minimaal 5000 euro”, legt Remco Schaars 
uit. De ‘wateraccu’ van RS-Solar Energy kost inclusief de  
installatie van een boiler rond de 1500 euro.

Warm water als energiedrager
Het systeem van RS-Solar Energy slaat energie niet op als  
elektriciteit, maar in de vorm van warm water. De regeling van 
RS-Solar Energy leest de P1-poort uit van de slimme meter waar 
het kan zien dat de zonnepanelen meer stroom opwekken dan 
er in huis wordt verbruikt. Bij een stroomoverschot gaat er een 
seintje naar een elektrische boiler. Die springt aan en verbruikt  
precies zoveel elektriciteit als anders het net op zou gaan. Met 
het water dat wordt opgewarmd, kun je ’s avonds douchen.

Overtollige zonnestroom
Ruim twee miljoen Nederlandse huishoudens hebben  
zonnepanelen op het dak liggen. Die wekken zoveel stroom 
op dat er regelmatig momenten zijn waarop er te veel stroom 
op het net komt. Dit veroorzaakt verstoppingen op het  
elektriciteitsnet (netcongestie) en momenten met negatieve 
stroomprijzen: wie een dynamisch energiecontract heeft, betaalt 
dan voor het leveren van stroom.
Ook spenderen Nederlanders flink aan het verwarmen van  
water. Kraanwater met de cv-ketel verwarmen vormt een kwart 
van de gemiddelde gasrekening. De besturing van RS Solar  
Energy moet zowel netcongestie tegengaan als het eigen gebruik 
van zonnestroom laten toenemen. Een gemiddeld huishouden  
met zonnepanelen gebruikt maar 30 procent van de  
opgewekte stroom zelf; met de RS Solar Energy neemt dit toe 
tot 70 procent. RS Solar Energy is een eigen ontwikkeld product  
van RS-Machinebouw b.v. en het werd eind vorig jaar op de 
Nederlandse markt gebracht.

Lithium versus water
Voor het thuis opslaan van energie zijn nu vooral lithium-ion  
accu’s beschikbaar. Die zijn relatief duur en hebben  
terugverdientijden van tien tot vijftien jaar. Wie weet hoe ons 
energiesysteem er over vijftien jaar uitziet qua tarieven, opwek-

mogelijkheden en opslag op 
wijkniveau. Het is ingewikkeld  
om een investering te doen 
die pas over vijftien jaar 
geld gaat opleveren.” De  
terugverdientijd van de  
RS-Solar Energy is zo’n vijf jaar.
Er zijn natuurlijk allerlei manieren om energie thuis op te slaan. 
Wat wij aanbieden is een laagdrempelige vorm van opslag.  
Huishoudens worden steeds een stapje duurzamer.  
Zonnepanelen zijn nu het grote ding dat huishoudens daarvoor 
makkelijk kunnen aanschaffen. Dat gaat geleidelijk verschuiven 
naar vormen van energie-opslag. Daar heb je meerdere soorten 
oplossingen voor nodig. En voor ieder huis is weer wat anders 
ideaal. In een gezin met drie kinderen die sporten bijvoorbeeld, 
is het warme water niet aan te slepen.”

Toesnijden op de Nederlandse situatie
Het RS-Solar Energy systeem is afkomstig van RS-Machinebouw 
b.v. die al meer dan 13 jaar actief is met innovatie. Ook wordt 
gedacht aan een smartvariant die op dynamische energieprijzen  
kan reageren voor in de winterdag dat wil zeggen je kunt dan 
instellen wanneer de boiler(s) mogen gaan verwarmen of  
automatisch laten reageren op laagste inkoop van stroom. 

Vooruitzicht alles-in-een oplossing
Met ons systeem hoef je je geen zorgen te maken over het  
betalen voor het leveren van stroom. Als de regeling wordt  
ingevoerd dat je moet betalen, schakelen wij softwarematig de 
omvormer uit. Deze zal weer aanslaan zodra er stroom wordt 
gevraagd in huis. Op deze manier verdien je niet alleen geld, 
maar betaal je ook niet voor het terugleveren van stroom.

Ons RS-Solar Energy systeem biedt een alles-in-één oplossing  
voor jouw energiebehoeften. Dus waar wacht je nog op? 
Neem vandaag nog contact met ons op en ontdek hoe je kunt  
verdienen aan het leveren van stroom met ons innovatieve  
systeem.  www.rs-solarenergy.com
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Op 10 juni jongstleden is het 50 jarig bestaan van dorpshuis 
Centrum “De Meent” in Angerlo gevierd met een hapje en een 
drankje voor vrijwilligers, personeel en (oud)bestuursleden. 
Op 29 september aanstaande is het precies 50 jaar geleden, dat 
het dorpshuis “De Meent” formeel geopend is. Verenigingen,  
bewoners van Angerlo en eenieder die het dorpshuis een warm 
hart toe draagt, zijn hiervoor op die dag van 19.00 uur tot 22.00 
uur van harte uitgenodigd. Er is dan ook gelegenheid om het 
bestuur te feliciteren met dit heuglijke feit. 
Daarnaast is het bestuur nog steeds op zoek naar  
bestuursleden. Op deze avond is er de mogelijkheid om  
hierover op informele wijze in gesprek te gaan met zittende 
bestuursleden om te horen wat zou kunnen en passen. Ook de 
jeugd wordt hiervoor van harte uitgenodigd. Men wil nog steeds 
het Dorpshuis upgraden en hoe mooi zou dat zijn om dat samen 
met een aantal jongeren te doen. 

Op de foto staan de vrijwilligers, het personeel en de  
bestuurders. Helaas waren gastvrouw Sophie Evers en  

bestuurslid Thea Koeman verhinderd en staan zij niet op de foto. 

Het bestuur kijkt uit naar uw komst. Een vrijwillige bijdrage 
wordt op prijs gesteld. 

Geschreven door:  Anneke Nijman

Dorpshuis Centrum “De Meent” bestaat 50 jaar, 
een feest voor iedereen!

Mevrouw Steenks wordt in Binnenrijk omringd door haar  
dochter, zoon en schoondochter, terwijl burgemeester Luciën 
van Riswijk binnenkomt met een prachtig bloemstuk. Even  
daarvoor heeft ze ook een mooie bos bloemen van de manager 
van Pleyade in ontvangst genomen. En ze kreeg de felicitaties 
van onze koning voor het bereiken van de 100 jaren. Één van 
haar twee broers, die in de 90 is, heeft haar ‘s middags ook nog 
bezocht. 
Ik beloof haar de volgende dag, op maandag 21 september, terug  
te komen en tref haar vervolgens aan in het restaurant van  
Binnenrijk, terwijl ze de Gelderlander leest. “U leest nog de 
krant?” vraag ik haar. “Natuurlijk, want als je dat niet meer doet, 
weet je niet wat er in het leven gebeurt” was het antwoord. 

Mevrouw Steenks is in Naaldwijk geboren en op dertigjarige 
leeftijd getrouwd. In de oorlog was haar man ondergedoken en 
daarna moest hij eerst studeren voordat ze konden trouwen. 
Haar man werkte vervolgens bij de Akzo in Arnhem. Samen  
hebben ze 45 jaar in Bemmel gewoond, maar in 2014 is haar 
man gestorven. Ze kregen 4 kinderen, waarvan er 2 op jonge  
leeftijd waren gestorven. Ze hebben 3 kleinkinderen en  
6 achterkleinkinderen. 

Mevrouw Steenks heeft 3 broers, waarvan er één is overleden 
en één zus, die net geen 101 is geworden. Mevrouw Steenks 
woonde tot voor een jaar nog zelfstandig. Toen was ze gevallen 
en was ze naar Binnenrijk gekomen om te revalideren. Ze voelt 
zich hier zo thuis dat ze is gebleven. 

Haar geheim is: alles met mate en gezond leven. 

Geschreven door:  Anneke Nijman

Feest in Binnenrijk, mevrouw Steenks 100 jaar!
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Nieuw sponsorcontract voor 3 jaar tussen 
v.v. Angerlo Vooruit en ING 
Ingezonden door:  v.v. Angerlo Vooruit

v.v. Angerlo Vooruit  gaat een samenwerking aan voor drie 
jaar met ING. Het nieuwe sponsorcontract is per 1 augustus  
ingegaan. ING gaat in totaal 625 amateurvoetbalverenigingen 
sponsoren. v.v. Angerlo Vooruit is blij met het vertrouwen van 
ING om de komende drie jaar te werken aan de groei en de 
ontwikkeling van het amateurvoetbal. Voorzitter Dirk Willem 
Tiecken  “We zijn ontzettend trots op de nieuwe samenwerking 
met ING, juist in deze tijd. Met behulp van de sponsoring door 
de bank kunnen wij extra activiteiten organiseren voor onze 
jeugdleden. We kijken uit naar een mooie samenwerking met 
ING in de komende jaren.”

“Iedereen die dat wil, moet kunnen voetballen. Daarom 
blijft ING zich samen met de amateurvoetbalverenigingen  
onverminderd inzetten voor de ontwikkeling en groei 
van het amateurvoetbal, in het bijzonder het meiden- en  
vrouwenvoetbal. Naast de actieve bijdrage die we gezamenlijk  
leveren aan het Niemand Buitenspel-programma om zo  
voetbal ook toegankelijk te houden voor mensen die het  

financieel moeilijk hebben. Daarin is de samenwerking met v.v. 
Angerlo Vooruit en andere clubs essentieel en bevestigt eens te 
meer hoe belangrijk amateurvoetbal is voor onze samenleving,” 
zegt Steffen van Iersel, manager Sponsoring & Events bij ING.

De jeugd weer strak in pak (én tas)
Ingezonden door:  v.v. Angerlo Vooruit

De jeugd van voetbalvereniging Angerlo Vooruit is volledig in het 
nieuw gestoken door sponsor 123inkt.nl. Dat houdt in: nieuwe 
tenues, tassen én trainingspakken! Deze nieuwe outfit werd  
onthuld tijdens ‘De Aftrap’ van het voetbalseizoen afgelopen 
zondag op Sportpark Mariëndaal. Ook Druppie, de mascotte 
van 123inkt.nl, was bij deze feestelijke opening van het seizoen  
aanwezig.
De co-sponsoren voor deze complete outfit zijn: Van Aken  
Installaties, Bouwbedrijf De Graafschap, Jacobs Verhuizingen B.V. 
en Retail Bouw Nederland. De Pannekoekenbakker is samen met 
123inkt.nl de sponsor van de tassen. Deze nieuwe tassponsor  
werd door de jeugd vol enthousiasme ontvangen. Als  
extraatje serveert de Pannenkoekenbakker namelijk nu ook  
pannenkoeken met het Angerlo Vooruit logo.
De leiders van de vereniging zijn vanaf nu te zien in nieuwe  
trainingspakken van 123inkt.nl en nieuwe polo’s, korte broek en 
sokken van Garage Schel en Albers transport. Al deze trouwe 
sponsoren dragen bij aan de professionele uitstraling van de  
vereniging. 

GEZOCHT IN GIESBEEK: 

Schoonmaakster voor 
1x pw. Uren in overleg. 
Bij interesse, contact 

Jeroen de Lange
06-51356729

GEZOCHT:
Bezorger voor Lathum en buitengebied 

(Groenestraat)
Geïnteresserd? Mail naar info@angerlosnieuws.nl
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Koersbal is van oorsprong 
een Australische sport en 
lijkt enigszins op jeu de  
boules. Omstreeks 1980 is 
de sport overgewaaid van 
Australië naar Europa. 
Ook wordt wel gezegd dat 
koersbal grotendeels is 
gebaseerd op het Engelse  
Bowls, een balsport,  
waarvan de geschiedenis 
tot wel honderden jaren  
teruggaat en destijds voor-
al in Groot Brittannië erg  

populair was. Doordat koersbal geen zware inspanning vereist,  
kan de sport tot op hoge leeftijd worden gespeeld in  
gezelligheidsclubs, verzorgingshuizen en buurtcentra. 
Bewegen is gezond, daarom wordt in het kader van Meer  
Bewegen voor Ouderen (MbvO) steeds meer koersbal gespeeld. 
Koersbal wordt meestal binnen gespeeld op een mat van 8 x 2 
meter. 
Koersbal (of koersballen) is een balspel dat lijkt op jeu de boules 
met grotere ballen, die een afwijking naar links of rechts hebben. 
De speler moet bedenken welke koers zijn bal zal gaan om zo 
dicht mogelijk bij de ‘jack’ (het doel) te komen. 

Op 7 september start  koersbal weer in Kulturhus De Brede 
Blik in Giesbeek in de grote zaal. Evenals andere jaren op de 
donderdagmiddag van 14.00 tot 16.00 uur. Gezelligheid staat 
hier voorop en om 15.00 uur is er tijd voor een kopje koffie 
of thee. 
De kosten zijn € 7,50 per maand en als er aan het eind van het 
seizoen nog budget over is, wordt daar iets leuks van gedaan.  
Doe gezellig mee en loop gerust een keertje binnen op de  
donderdagmiddag, je bent van harte welkom!

In Lathum vindt koersbal in het Gebouw aan de Kerkstraat 
plaats. Ook hier staat gezelligheid voorop. Op 4 september start 
het nieuwe seizoen. In 2001 zijn zij begonnen te spelen op de 
maandag van 14.00 tot 16.00 uur en dat doen zij nog steeds. 
Iedereen is van harte welkom om te komen kijken of om mee 
te spelen. 
De kosten zijn € 5,00 per maand. Voor meer informatie kan  
contact op worden genomen met voorzitter Klaar Ticken,  
telefoonnummer 0313-631350.

De koersbalvereniging in Angerlo bestaat inmiddels 25 jaar. Dat 
is vorig jaar gevierd. 
Op 11 september start de koersbal weer als vanouds in  
Dorpshuis Centrum “De Meent” van 19.00 uur tot 21.00 uur. 
Het is niet alleen koersballen, maar ook gezellig bijkletsen. De 
kosten waren € 45,00 per seizoen, maar moet dit jaar helaas  
worden verhoogd naar € 50,00 per seizoen. Ook hier is  
iedereen van harte welkom om te komen kijken en gezellig mee 
te doen. 

Geschreven door:  Anneke Nijman

Koersbal start weer in Angerlo, Lathum en Giesbeek!

Waar komt koersbal vandaan en wat is koersbal?

Bloemschikken in Angerlo
Ingezonden door:  Groei en Bloei

Afdeling Doetinchem van Groei & Bloei organiseert van september 2023 t/m mei 2024 een 
cursus bloemschikken in Dorpshuis ‘De Meent’ in Angerlo. Op elke tweede donderdagmiddag 
van de maand van 14.00 tot 16.00 uur maak je onder leiding van docente Jolanda van Helvoirt 
een mooi bloemstuk, gerelateerd aan de periode van het jaar. Of je nu beginner of al gevorderd 
bent, dat maakt niet uit. Aan het einde van de middag wordt altijd het voorbeeld getoond voor 
de volgende maand. Een beschrijving van de materialen en het stuk ontvang je ruim een week 
voor de les. Het bloemstuk maak je tijdens de les. Je hebt altijd de mogelijkheid keuzes te maken 
in de materialen die jij mooi vindt. Veel ‘groen’ komt gewoon uit de tuin. De basis staat vast. 
Je kunt dus een kopie maken van het voorbeeld of je eigen creativiteit erin brengen. Je wordt 
altijd deskundig geholpen. De eerste les start op donderdag 14 september. Om deel te nemen 
hoef je geen lid te zijn van Groei & Bloei. Het lesgeld betaal je voor een heel cursusjaar. Het 
is niet mogelijk om af en toe een bepaalde maand deel te nemen. Start je later dan de maand  
september, dan wordt het lesgeld berekend vanaf die maand t/m mei. Voor informatie of  
deelname kun je een mailbericht sturen naar de coördinator bloemschikken in Angerlo, Anita 
Roelofswaard. Mailadres: a.roelofswaard@hetnet.nl.
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Vrijwilligers zijn onmisbaar 
voor verenigingen. Ze doen 
ongelofelijk veel werk, toch 
zijn vrijwilligers vaak bijna 
onzichtbaar.  Afgezien dat ze 
eigenlijk niet in de publiciteit  
wil, ga ik in gesprek met  
Henny van den Brink.  
Iedereen kent haar bij de 
Schutterij. Ze is sinds 1990 
secretaris van de Schutterij 
in Giesbeek en heeft het  
secretariaat al die jaren met 
heel veel plezier gedaan.

Henny heeft het secretariaat overgedragen aan de volgende  
generatie en is nu bestuurslid.
Maar wat is een Schutterij eigenlijk? Ik lees in het ‘rode’ boek-
je 100 jaar Schutterij: “Het in ere houden en het cultiveren 
van oude volksgebruiken, in het bijzonder, organiseren van  
schuttersfeesten, volksspelen en concoursen in het dorp  
Giesbeek.”

Henny is geboren in Lathum, inmiddels ruim 50 jaar getrouwd 
en woont in Giesbeek. Ze heeft gewerkt in de verpleging,  
horeca, beheerde later een bedrijfsrestaurant en deed voor 
meerdere bedrijfsrestaurants de personeelsplanning. 
Ondanks dat ze de 70 is gepasseerd, vertelde ze me tijdens ons 
gesprek dat ze net naar haar werk was geweest. Gewoon omdat 
ze het leuk vindt en bezig wil blijven. In 1990 kwam Johan Ebbers, 
de toenmalige voorzitter van de Schutterij bij haar op bezoek 
en vroeg of ze geen secretaris wilde worden van de Schutterij. 
Haar man Jan zat inmiddels 3 jaar in het bestuur van de  
Schutterij. Het bezoek van Johan kwam dus niet helemaal uit de 
lucht vallen. Haar man werd toen Vendelier van de Schutterij, 
later Commandant Vendeliers en gelijk Hoofdcommandant met 
sabel, nu Officier en Erelid. De Schutterij is dus voor hen beiden 
heel bijzonder.

Sinds 1985 heeft ze een hele verzameling krantenknipsels  
bewaard. Later heeft ze een heel archief aangelegd in drievoud; 
voor de vereniging, de voorzitter en betrokkene. Alles wat er 
in de vereniging gebeurt, houdt ze bij met foto’s, stukjes uit de 
krant enz. In het begin was dit moeilijker met alleen knipseltjes,  
maar dat is nu veel eenvoudiger. Er wordt veel meer  
gepubliceerd, foto’s worden makkelijker genomen en er is ook 
heel veel digitaal te vinden. Ze heeft samen met haar man Jan 
het toenmalige ledenbestand geautomatiseerd, momenteel  
hebben ze rond de 700 leden. De Schutterij bevat tegenwoordig  
vele onderdelen, zoals narretjes, bielemannen, vendeliers,  
marketentsters, kanonniers, vaandelwacht, kruisboogcorps.  
Binnen de Schutterij zijn vele activiteiten, zoals darts,  
kruisboog- geweer- en pistoolschieten en biljarten. Het  
handboogschieten gaat binnenkort van start en door het  
kindercomité worden diverse clinics en spelen voor de jeugd 
georganiseerd. 
Tijdens het schuttersfeest zijn er de optochten met koning- en  
keizerpaar. Erebogen zijn gemaakt en  er is muziek. Er is  
gelegenheid om deel te nemen aan het prijs- en koningschieten, 
vogelgooien, ringsteken met paard en wagen en per fiets. Er zijn 
vele kinderactiviteiten en een disco voor de jeugd.

Jarenlang ging ze als “vrouw” in een mannenwereld naar de  
vergaderingen van de Gelderse Schuttersfederatie en de Kring, 
dat was echt heel bijzonder.
Deze Gelderse Schuttersfederatie St.Hubertus bestaat uit 70 
verenigingen en is weer onderverdeeld in 4 kringen, namelijk: 
Kring de Achterhoek, de Liemers, het Rijk van Nijmegen en 
Montferland. 
Hier wordt bijvoorbeeld bepaald door welke Schutterij de  
Concoursen, het Schutterstreffen, Bielemantreffen, het  
Landjuweel en overige schuttersevenementen mogen worden 
georganiseerd. 

De eerste concoursen, die door de Schutterij in Giesbeek 
werden georganiseerd, was een openbaring voor het bestuur.  
Het was voor haar allemaal nieuw: programmaboekjes maken,  
vendel-indeling zelf samenstellen, wie uit te nodigen,  

Geschreven door:  Anneke Nijman

Henny van den Brink-Matser, al 33 jaar vrijwilligster bij 
Schutterij EMM Giesbeek
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aanspreektitel, erewijn, ver-
gunningen, de bekerprijzen.  
Destijds was er nog geen 
mailverkeer, dus alles ging 
per post en telefoon. Nu 
heeft de Federatie een  
draaiboek gemaakt en 
heeft deze veel taken  
overgenomen. In de loop der 

jaren heeft Henny veel concoursen bezocht. Ze ging dan samen 
met Commandanten en Koningspaar al vroeg naar de erewijn, die 
traditioneel door de plaatselijke burgemeester wordt geopend.  
Jarenlang heeft ze het ledenbestand verzorgd. Samen met Jan 
stikkerde ze de toenmalige papieren lidmaatschapskaarten.  
Met een team vrijwilligers zorgde ze ervoor dat deze bij de 
leden werden aangeboden. Ze zorgde ook voor de indeling van 
de volksspelen en maakte afspraken met vrijwilligers. Ze regelde 
daarnaast de knipkaarten voor de vendel- en schietavonden in 
het oude clubgebouw. Diverse uniformen heeft ze gemaakt en  
vermaakt, evenals de vaandelhoezen en sjerpen voor hoogheden 
en commandanten. Er kwamen vier dames, die het wel zagen zitten  
om Marketentster te worden binnen de Schutterij. Al snel hadden  
ze een afspraak gemaakt bij een zusterschutterij om te  
bekijken hoe het uniform met de daarbij behorende attributen 
eruit moest gaan zien. Ze heeft toen stof ingekocht en zo werd 
de kleding gemaakt en  de Marketentsters aangekleed met een 
mooi uniform. Er werd geshowd bij (toen) voorzitter Johan en 
weer was een mooi onderdeel toegevoegd aan de Schutterij.  
Niet veel later kwamen daar jonge- Marketentstertjes en  
Vaandelwacht bij. 

Eind jaren -90 heeft Henny samen met een grote ploeg  
vrijwilligers de Zomerfeesten met de Golden Earring en  
Normaal, georganiseerd. Ze zorgde met veel plezier voor de 
Catering van de bandleden en de crew. Dat waren volgens haar 
mooie tijden. Het was wel keidruk en weinig slaap, maar super 
gezellig. 
Er waren tijden dat allerlei brieven en uitnodigingen per 
fiets werden bezorgd, met de digitalisering is dit nu veel  
gemakkelijker geworden. Met de toenmalige webmaster heeft ze 
de eerste website opgezet door alle verhalen over de Schutterij 
te schrijven met foto’s. Nu wordt aan een vernieuwde versie 
gewerkt, die komt binnenkort weer online.

Sinds 1992 is Henny als penningmeester ook actief in het  
stichtingsbestuur, het eerste gezamenlijke Clubgebouw aan de 
Landaansestraat. 

Zoals Henny het zelf zegt: “Er zijn vele taken binnen de Schutterij  
en verenigingen die je als verenigingsmens automatisch  
uitvoert. Zelf heb je niet in de gaten wat je eigenlijk allemaal 
doet, maar je moet het samen doen met een goed team en  
medebestuursleden. Er zijn veel mensen die zich inzetten voor 
de vereniging en veel werk verrichten in de luwte. De Schutterij  
mag zich gelukkig prijzen, dat zij kunnen steunen op vele  
vrijwilligers, ook tijdens de bouw van ons, nu prachtige, 
schuttersgebouw. Deze is door inzet en volharding van de  
vorige voorzitter “Johan“ tot stand gekomen. Dit ruimere  
gebouw geeft de vereniging nog meer mogelijkheden.” 

De Schutterij heeft ook een maatschappelijke functie en zorgt 
ervoor dat er aandacht en zorg voor de leden is. Persoonlijk kan 
Henny terugkijken op een mooie en zeer drukke periode met 
het secretariaat. Zoveel mensen in de schutterswereld heeft ze 
leren kennen, dat zal ze zeker missen.
Het is voor haar nu tijd om het stokje over te dragen aan 
een jongere generatie en medebestuurslid Willy van Haren. 
Hij heeft de functie van secretaris overgenomen. Henny blijft 
voorlopig nog bestuurslid met taken als de stichting, het archief,  
volksspelen en natuurlijk de nodige hand- en spandiensten  
binnen de Schutterij. En ook niet te vergeten de verzorging van 
de kleding in samenwerking met een naald-en-draadspecialiste. 

Op mijn vraag wat ze nu het leukste vindt om te doen, geeft 
Henny aan dat het juist de afwisseling is en de gezelligheid  
onderling. Maar ze vindt het ook belangrijk dat jongeren het 
overnemen met vernieuwing. Ik ben diep onder de indruk van 
haar enthousiasme, vele werk en mooie verhalen. 

Op dit moment missen er nog AED’s in Aerdt, Giesbeek, Lathum en de wijk de Methen  
(Zevenaar). Inwoners uit deze kernen en woonwijk kunnen daarom een subsidie krijgen voor de 
aanschaf van een AED én de opleidingen tot burgerhulpverlener. Men kan subsidie aanvragen via 
het contactformulier AED te vinden op de website van de gemeente. Enkele bewoners van De 
Hoefjes in Giesbeek hebben de handen succesvol ineen geslagen. De automatische defibrillator  
is opgehangen in de buurt zodat deze voor iedereen toegankelijk is. De AED is met een cijferslot  
beveiligd en aangesloten bij hartslagnu.nl. Wanneer het apparaat nodig is krijgen  
burgerhulpverleners die in de buurt zijn een berichtje met de cijfercode om het slot te  
ontgrendelen zodat zij hulp kunnen bieden. Iedereen kan zich aanmelden als burgerhulpverlener 
bij het reanimatie oproepsysteem HartslagNu. Om nog beter met een de defibrillator om te 
kunnen gaan, wordt op twee avonden aan de vrijwilligers in de kantine van GSV’38 een gratis 
cursus aangeboden. Deze twee avonden zijn inmiddels volgeboekt. 

openbare AED Giesbeek
Geschreven door:  Geert Wieggers
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In een spetterend optreden dat de straten van Blackpool liet 
schudden, heeft het Nederlandse jeugddansteam Kids’nBeats 
zichzelf in de schijnwerpers gezet op het Wereldkampioenschap 
Streetdance/Hiphop. Het evenement, dat plaatsvond in het  
iconische Blackpool in Engeland, bracht enkele van de 
meest getalenteerde dansteams ter wereld bijeen voor een  
adembenemende competitie. Kids’nBeats veroverde de harten 
van het publiek en de jury met hun uitzonderlijke choreografie 
en energieke uitvoering, waarmee ze een indrukwekkende 9e 
plaats behaalden in de felbevochten wedstrijd.
Het WK Streetdance/Hiphop, een jaarlijks terugkerend  
evenement dat de beste dansers uit verschillende landen  
samenbrengt, werd gehouden op 25-27 augustus. Kids’nBeats,  
een groep jonge dansers uit Duiven en omstreken,  
vertegenwoordigde met trots hun land in de competitieve  
categorie beginnende dansers. Het team, dat bestaat uit  
gepassioneerde en getalenteerde dansers, heeft maandenlang  
intensief getraind om hun beste prestatie neer te zetten.
De choreografie van Kids’nBeats, ontworpen door hun  
toegewijde trainers, was een meesterwerk van creativiteit 
en precisie. Het team bracht een mix van indrukwekkende  
dansbewegingen en strakke synchronisatie op het podium, 
waardoor het publiek en de jury versteld stonden. Hun  
optreden straalde energie en zelfvertrouwen uit en liet duidelijk 
de enorme vooruitgang zien die het team heeft geboekt sinds de 

kwalificatiewedstrijden.
Hoewel Kids’nBeats net buiten het podium viel, was het  
duidelijk dat het team enorm heeft gegroeid en zich heeft  
ontwikkeld sinds de kwalificatiewedstrijden tot aan het WK. Het 
niveau van concurrentie was zeer hoog, en de 9e plaats is dan 
ook een opmerkelijke prestatie waarop het team en de trainers 
trots kunnen zijn.

Kids’nBeats Stralend op het WK Streetdance/Hiphop in 
Blackpool met een Eervolle 9e Plaats

Ingezonden door:  Wendy Brouwers en Tjouke Ebbers-Brouwers

Kids’nBeats straalt op het podium tijdens hun optreden op het WK Street-
dance/Hiphop in Blackpool, Engeland

Jolene Brouwers danstalent uit Giesbeek maakt indruk tijdens wereldkampioenschap

Leerlingen van de Paulusschool maken kennis met de 
schutterstraditie bij EMM te Giesbeek
Ingezonden door:  Paulusschool

Het einde van de eerste schoolweek was bijzonder voor de  
Paulusschool. Natuurlijk is er de spanning rondom de kermis.  
Alles wordt op De Gemeint opgebouwd en het ziet er  
veelbelovend uit. Voor de kinderen van de groepen 3 t/m 8 
staat de vrijdag in het teken van een bezoek aan het nieuwe  
Schuttersgebouw aan de Meentsestraat. Een ieder kent het  
gebouw, maar vandaag heeft “Eendracht Maakt macht” haar 
beste beentje voorgezet. De Giesbeekse jeugd komt op bezoek, 
want wie de jeugd heeft……

Kennismaken met de rijke schutterstraditie past helemaal bij 
Burgerschapsvorming als onderdeel van ons lesprogramma. 
Ontvangen worden door de koning en de koningin, historie van 
de schutterij, wat doet een marketentster, welke taak hebben  
de bielemannen met hun scherpe bijlen, schieten met een  
kruisboog of een luchtbuks, marcheren onder leiding van een 
klasgenoot en uiteraard vendelen. 

De kinderen hebben genoten van alle activiteiten, het drinken 
en de cake van de marketentsters, de gastvrijheid van EMM. Een 
vereniging die sinds 1893 in het midden van de gemeenschap 
staat die Giesbeek heet en jong en oud met elkaar verbindt.

Kijk voor meer informatie op 
www.angerlosnieuws.nl
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De strijd is gestreden,
jouw pijn is voorbij.
We probeerden te helpen,
maar stonden er machteloos bij.
Je vechtlust was enorm,
je werd alleen zo moe.
Het is een gemis, een stille pijn,
dat je nooit meer bij ons zult zijn.

We hebben Ludy los moeten laten

Ludy Peters
Lodevicus Hendrikus

 Angerlo  Zevenaar
 9 december 1958 18 augustus 2023

Marlon
Jolanda
Ans en Henk
   Nadine en Bart
      Tijn
Johan en Tineke
   Djeno
Henry en Nicole
   Donny en Sophie
   Femmy

Het afscheid heeft reeds in besloten kring
plaatsgevonden op vrijdag 25 augustus.

FamilieberichtStem op St. Gregorius  
tijdens de Rabo ClubSupport!
Ingezonden door:  St. Gregorius

Net als vorige jaren kun je ook dit jaar weer stemmen op  
Fanfare St. Gregorius tijdens de Rabo ClubSupport-actie. Steun 
de Giese fanfare zodat zij o.a. hun jeugd in opleiding kunnen 
blijven supporten maar ook hun instrumenten kunnen blijven  
onderhouden en nieuwe kunnen aanschaffen. Dus ben je lid 
van de Rabobank bepaal dan mee welke club een financiële  
ondersteuning krijgt. Wil je de fanfare steunen breng dan je stem 
uit op Gregorius Giesbeek. Stemmen kan tot en met dinsdag 26 
september! 
 
Namens het bestuur en de muzikanten van St. Gregorius alvast 
bedankt voor je stem!

Huldiging jubilarissen van 12,5 tot 40 jaar lidmaatschap van 
schutterij Eendracht Maakt Macht. Als schutterij weet een ieder 
dat tradities en jarenlange verbondenheid aan een vereniging  
belangrijk is. De schutterij EMM Giesbeek is zelf immers  
opgericht in 1893. Op kermiszondag 3 september zijn de  
jubilarissen gehuldigd met hun 12,5 tot 40 jarig lidmaatschap. Zo 
werd de relatief jonge Jordy Jansen gehuldigd om zijn bijdrage als 
12,5 jarig bieleman. Dit was ook voor Marcel Lubach die naast 
bieleman ook kruisboogschutter is en een graag geziene barman. 
De van oorsprong Oosterbeker Marck van Lent is inmiddels 
ook al 12,5 jaar bij de schutterij en via zijn oom en tante in 
Giesbeek terecht gekomen. Zij kregen de bronzen speld op hun  
uniformjasje. Karin van Haren actief bij de vendelwacht, Colin  
Witjes als vendelier en Anouk Stuart-Gerritsen actief in  
kindercomité kregen de zilveren speld uitgereikt als 25 jaar 
lidmaatschap. Herman Witjes, zoon van de oud koning “nöt”  
(1988) kreeg de gouden speld uitgereikt voor zijn 40 jarige 
trouwe dienst, toen begonnen als vendelier en nog steeds in 
deze rol. Als lid van verdienste kreeg voormalige Keizer Bert 
Berends (keizer van 2018-2023) de eretitel.  De jubilarissen zijn 
door voorzitter Glenn Witjes in de bloemetjes gezet. 

Jubilarissen in het zonnetje gezet
Geschreven door:  Geert Wieggers
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Augustus 1973 begon de toen 21 jarige Koos Stuart als  
chauffeur bij Transportbedrijf Ries Wieggers, in die tijd gevestigd 
in de Molenstraat te Lathum. Iedere morgen, of beter gezegd 
in de hele vroege ochtend, reedt hij in zijn VW kevertje van 
Giesbeek naar Lathum om voor 05.00 uur de Scania te starten. 
Koos wist namelijk wel hoe laat hij kon vertrekken maar wist 
nooit hoe laat hij weer thuis zou zijn. “Tussendoor kon er altijd 
wat gebeuren”, zei Koos. “Soms het weer, dan het verkeer, dan 
iets op de bouw, er is altijd wel iets wat de planning in de war 
gooide”. Het bedrijf heeft in 1993 een nieuwe garage gebouwd 
op het industrieterrein van Giesbeek nadat het halverwege jaren  
80 was vertrokken uit de kern van Lathum. Een garage met 
vijf grote roldeuren waar de vrachtwagencombinaties binnen  
kunnen staan en een wasplaats waarop iedere zaterdagmorgen  
traditiegetrouw de trucks keurig worden gewassen want 
de frisse geel met oranje kleuren zijn onafscheidelijk bij het  
transportbedrijf. Het bedrijf is inmiddels uitgegroeid tot acht 
vrachtwagens waarvan er twee van Nederlandse DAF en zes 
van het Zweedse merk Scania. Voor deze voertuigen zijn 7 
chauffeurs in dienst. De liefde voor het merk Scania is voor 
Koos altijd gebleven en hij zit nu nog drie dagen per week  
achter het stuur. Achter zijn trekkend voertuig in 1973 zat 
toen nog een kleine 3 asser oplegger met een laadkraantje  
waarmee hij de zogenaamde tassen met bakstenen kon laden 
van de steenfabrieken en overbrengen naar de bouwlocaties. 
Een zogenaamde Hulo die aan het laadkraantje zat, een soort 
tang, waarmee gestapelde pakketten stenen op de bouwplaats 
kan worden gezet. Toen hadden we nog een stratenboek in de 
cabine om de weg te zoeken of de combinatie langs de weg  
stilzetten en de weg te vragen. Tegenwoordig hebben we  
moderne navigatiesystemen in de cabine en is het een stuk beter 
met airco, mobiele telefoon en dergelijke. Ook toen was naar het 
kantoor bellen een ding want mobieltjes waren er niet. Wat ook 

erg veranderd is op de weg is de drukte en de hufterigheid door 
de weggebruikers. Daarover maakt hij zich achter het stuur niet 
meer druk want dit helpt toch niet. “Rustig blijven op de weg is 
het beste medicijn”, zegt Koos op een evenzo rustige toon. “Half 
jaren 80 heb ik door een blokkade actie op de weg een dag vast 
gestaan op de Apeldoornseweg ter hoogte van Beekbergen. In 
de avond kwam Ries mijn aflossen want dit was niet leuk meer”, 
weet hij zich nog te herinneren. Koos heeft altijd de raakvlakken 
met bouwmaterialen gehouden want hij begon zijn loopbaan als 
jonge jongen in de bouw bij bouwbedrijf Lebbink en twee jaar 
later als chauffeur bij het Giese transportbedrijf Hamer waar 
hij ook hoofdzakelijk metselstenen wegbracht. De grondlegger 
van het huidige transportbedrijf Ries Wieggers kreeg Koos in 
1973 op zijn radarscherm en een halve eeuw later zijn ze nog 
steeds verbonden. Een extra bijzondere mijlpaal als je bedenkt 
dat Koos tijdens deze 50 dienstjaren weinig ziek is geweest en 
meer dan 4 miljoen kilometer heeft afgelegd met de aan hem  
toevertrouwde vrachtautocombinaties. Miljoenen kilometers, 
die bovendien ook nog eens tussendoor 10 schadevrij jaren zijn 
afgelegd en zich uitstrekken door heel Nederland.  Voor deze 
prestatie heeft hij een certificaat ontvangen van de verzekering.  
“We kunnen spreken van een loyale en plichtsgetrouwe  
werknemer die zijn vak tot in de vingertoppen beheerst”, aldus  
de nestor van het transportbedrijf Ries Wieggers. “Wat  
zeker noemenswaardig is dat hij onze zoon Jeroen, en nu zijn  
werkgever, nog als baby de fles heeft gegeven” zei Ries la-
chend. Jeroen hoopt binnenkort 50 jaar te worden. Het 50 jarig  
jubileum van Koos is zeker niet ongemerkt voorbij gegaan en 
is hij in het zonnetje gezet door zijn werkgever Wieggers. Nu 
nog drie dagen op de weg met meestal de zender Radio 10 via 
de luidsprekers de cabine in. Zoals vele in Giesbeek en Lathum  
weten was Koos een veel gevraagde diskjockey. Tijdens het  
vogelschieten op de Giese kermis draaide hij altijd gezellige  
muziek. Voor deze jarenlange inzet is hij gehuldigd als lid van 
verdienste door de schutterij. Hij heeft nog een enorme  
platencollectie waar menigeen jaloers op is. Op zijn vrije dagen 
past hij op de kleinkinderen en is hij duivenmelker geworden. 
Leuke hobby om de tijd, anders dan achter het grote stuur van 
de Scania, door te komen. 

Geschreven door:  Geert Wieggers

Koos Stuart een halve eeuw achter het stuur
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Het Platform Kerk = 
Samenleving van de  
Protestantse Gemeente  
A n g e r l o - D o e s b u r g  
organiseert op zondagmid-
dag 1 oktober 2023 14.00 
-16.00 uur in de Grote of 
Martinikerk Kerkstraat 4 te 
Doesburg een bijeenkomst 
met een presentatie door de 

filosoof en voormalig arts Marli Huijer over haar laatste boek 
De toekomst van het sterven.

U bent welkom vanaf 13.30 uur. Er is koffie/thee met iets er bij.
Duizenden jaren was onsterfelijkheid alleen weggelegd voor 
de goden. Tegenwoordig willen verouderingsdeskundigen en  
transhumanisten dat mensen minstens honderd jaar in  
gezondheid kunnen leven om vervolgens snel en pijnloos de  
wereld te verlaten. In werkelijkheid begint de aftakeling kort na 
ons pensioen en duurt dan zo’n vijftien jaar. Hoe verhouden we 
ons tot de laatste levensfase? Bereiden ziekten en aftakeling ons 
voor op de dood? Is de zorglast van de laatste levensfase nog 
op te brengen als de hele samenleving ouder wordt? Zijn er 
grenzen aan de groei van de levensduur? Bestaat er zoiets als 
een juist moment van sterven?

In De toekomst van het sterven onderzoekt Huijer onze  
omgang met veroudering en de dood, zowel op persoonlijk, 
maatschappelijk als politiek vlak.

Marli Huijer (1955) was van 2015 tot 2017 Denker des  
Vaderlands. Ze is emeritus hoogleraar publieksfilosofie aan de 
Erasmus Universiteit Rotterdam en schreef een groot aantal  
filosofieboeken, waaronder Achterblijven - een nieuwe filosofie 
voor een grenzeloze wereld (2016) en Discipline - overleven in 
overvloed (2013).
Ze heeft ook een vaste column in het dagblad Trouw.

Aan het einde van de presentatie kunnen we met Marli Huijer in 
gesprek gaan en haar vragen stellen.
De bijeenkomst is bedoeld voor een breed publiek.
De gespreksleider van de middag is Peter van den Brandhof uit 
Doesburg.
Na lang gewerkt te hebben in de scheepvaartbranche werd hij 
directeur van het Ziekenhuis Gelderse Vallei in Ede.
Hij intervieuwde onder andere Sonja Barend in de Gasthuiskerk 
van Doesburg.
Na de bijeenkomst is er gelegenheid om met elkaar na te praten 
en nog wat te drinken.

Een bijdrage voor bestrijding van de onkosten wordt zeer op 
prijs gesteld.

Ingezonden door:  Oecumenische Werkgroep

Presentatie door filosoof Marli Huijer
De toekomst van het sterven

Zoals u inmiddels begrepen hebt, is de kerk in Giesbeek aan 
de eredienst onttrokken.  De parochianen maken nu, net als  
daarvoor, deel uit van het eucharistisch centrum de  
H. Andreaskerk in Zevenaar. Voor de parochianen verandert er 
nu veel.  Een van de zaken die verandert is de viering op de eerste 
dinsdag van de maand. Doordat er weinig voorgangers zijn wordt 
deze viering teruggebracht naar een viering per  twee maanden. 
De eerstvolgende  viering is daarom op dinsdag 3 oktober om 
10.30 uur in het Binnenrijk in Giesbeek. Omdat de huisvesting  
van de kerkhofgroep weggevallen is, wordt daarvoor door 

het parochiebestuur naar een vervangende ruimte gezocht.  
Natuurlijk zijn alle parochianen elke zondag om 10.30 uur  
welkom in de kerk in Zevenaar waar dan een heilige mis gevierd 
wordt. Verder is het zo dat er geen locatieraden meer zijn. Als 
u ervoor voelt om toch wat voor de parochie te betekenen,  
dan kunt u zich aanmelden bij het secretariaat van de  
St. Willibrordusparochie in Zevenaar  seecretariaat@rkliemers.nl   
Verder kan elke parochiaan zich bij dit adres melden als zij of hij 
iets wil organiseren in het kader van kerkelijke activiteiten.  

Mededelingen vanuit de St Martinusparochie Lathum Giesbeek

Graag brengen wij u 
op de hoogte van de 
maatregelen rondom 
de oneffenheden in de  
Meentsestraat in Giesbeek  
na herhaaldelijk verzoek 
van het Dorpsplatform  

Giesbeek. Meerdere keren heeft de gemeente onderhoud  
gedaan aan de Meentsestraat, toch blijven er steeds weer  
oneffenheden in de weg terugkomen. De oorzaak is onduidelijk  
waardoor de gemeente nu onderzoek laat doen door een  
gespecialiseerd bureau.

Dit bureau onderzoekt wat de oorzaak is en maakt hiervan 
een rapportage. Als de oorzaak gevonden kan worden, doen 
zij ook een voorstel voor een passende onderhoudsmaatregel  
waardoor in de toekomst (opnieuw) optreden van oneffenheden 
wordt voorkomen. Inmiddels is het bureau met het onderzoek 
gestart. Dit najaar verwacht de gemeente de rapportage waarna  
wij de informatie ontvangen over de bevindingen. Inmiddels 
zijn er ook veel inwoners van Giesbeek die de enquête hebben  
ingevuld. Wij verzamelen de gegevens en komen volgende 
keer via de website en/of Angerlos Nieuws met een voorlopig  
resultaat. 

Vanuit Dorpsplatform
Geschreven door:  Geert Wieggers



Kerkdiensten
Vieringen in de St. Andreaskerk Zevenaar

17 sept. 10:30 uur, Eucharistie, pastoor Thanh
24 sept. 10:30 uur, Woord en Communieviering, 
 Diaken Adri van Zundert
1 okt. 10:30 uur, Eucharistie, 
 Gastvoorganger Mgr. Woorts
3 okt. 10:30uur, Woord en Communieviering 
 in het Binnenrijk
8 okt. 10:30 uur, Eucharistie, pastoor Thanh

PKN kerk Lathum-Giesbeek

Voor actuele informatie over de diensten en de ontmoetingen  
na de diensten verwijzen wij u naar de website van de 
Lathumse kerk. Alle diensten worden ook via een live stream 
uitgezonden. Deze link vindt u eveneens op de website. 
www.kerklathum.nl

17 sept. 10.00 uur ds. D. Engelage uit Vorden
24 sept. 10.00 uur ds. W. Van Wakeren uit Veenendaal 
 Oecumenische viering
1 okt. 10.00 uur ds. Gert Jansen, 
 predikant Lathum/Giesbeek
8 okt. 10.00 uur ds. Boonen uit Dieren

Protestantse Gemeente Angerlo-Doesburg

17 sept. 10.00 uur in de Martinikerk: Kerkdienst, 
 voorganger Ds Roelie Reiling
17 sept. 17.00 uur in de Martinikerk: Evensong, 
 voorganger Ds Dirk Engelage
24 sept. 10.00 uur in de Galluskerk: Startzondag, 
 voorganger Ds Elise Wijnands.
1 okt. 10.00 uur in de Martinikerk: Kerkdienst, 
 voorganger Ds Dik Bos
8 okt. 10.00 uur in de St. Martinuskerk (RK): 
 Oecumenische kerkdienst, voorgangers 
 Ds Elise Wijnands, Ds Suzanne v.d. Sluijs en 
 mevr. Toos Looman.
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Kijk voor meer informatie op 
www.angerlosnieuws.nl

Op Vredeszondag 24 september is er om 10.00 uur een 
oecumenische dienst in de kerk van Lathum.
In deze dienst zal voorgaan Ds. Wilco van Wakeren uit  
Veenendaal waar verder medewerking wordt verleend door het 
duo ELTENER ZWEIGESÄNG (zang en keyboard)
Het thema van de dienst is: De weg naar de vrede is een weg 
liefde en goedheid  in dienstbaarheid. Dienstbaarheid behoort 
tot de kern van het leven in geweldloosheid.

Het duo Eltener Zweigesäng  verleende regelmatig hun  
medewerking tijdens de maandelijkse seniorendiensten in  de 
kerk te  Giesbeek. Voor velen een erg geliefd duo.

Tijdens de dienst is er een collecte voor het algemeen  
kerkenwerk.
Bij de uitgang is er een collecte waarbij de opbrengst bestemd is 

voor de STICHTING BLIJ uit Groessen.

Chris Blij verbouwt met hulp van vrijwilligers, die behoefte  
hebben aan structuur, het opdoen van werkervaring of het  
hebben van een zinvolle tijdbesteding d.m.v. vrijwilligerswerk, 
groenten voor de voedselbanken hier in de regio.
Al het materiaal dat ze gebruiken  onderhouden en repareren 
ze zelf.
Ook repareren en restaureren ze fietsen. Deze worden weer 
weggegeven aan mensen die deze het hardst nodig hebben. 

Natuurlijk is iedereen van harte welkom in deze dienst.
Na de dienst kunnen we onder het genot van een kop koffie of 
thee met wat lekkers erbij nog even napraten.

Namens de oecumenische werkgroep.

Ingezonden door:  Oecumenische Werkgroep

Oecumenische dienst te Lathum

Op dinsdag 3 oktober 2023 om 10:00 uur is er een Woord en 
Communieviering in Zorgcentrum het Binnenrijk.
Met voorganger Dhr. Maarten Smits of Jan Ubbink. Ook mensen 
die niet in het Binnenrijk wonen zijn daarbij van harte welkom.

Woord en Communieviering 
Binnenrijk
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Agenda
Open Tafel. Kosten € 8,50.  Aanmelden minimaal 1 dag tevoren bij 

Caleidoz tel. 0313-472 888. In de even weken op: 
Dinsdag: 12.30 uur Open Tafel in De Meent in Angerlo

(Volks)dansen: Iedere donderdagochtend Jan Loomanhuus van 
10.00 uur tot 11.00 uur, Ticheloven 2 in Giesbeek

21sept. Lathums Feest
22sept. Lathums Feest
23sept. Lathums Feest
24 sept. Jubileum middag Lathumsfeest met 
 keizer schieten
25 sept. Muzikale avond m.m.v. Die Gies’ntaler Mander.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek

11 okt.  Bij ons thuis, historische wandeling.  
 Leerlingen groep 7 en 8 van de Paulusschool
22 okt.  Spontaan Korendag in De Meent te Angerlo.
 aanvang 13.00 uur

Jan en Dies te Kortschot • Gerard en Ria Soethof • Jan en Yvonne Willemsen  
• Anton en Marjan Rabeling • Jan en Dinie Ubbink-Huibregtse • Christine 

Dameskleding Arnhem • H. Heeroma •

Let op: Bovenstaande sponsorovereenkomsten lopen deze maand af!

Ontspanningsver. V. Ouderen Angerlo • Barry en Inge Groenewoud • Johan en 
Marina Gores • D. Patrikios eo E.G. Patrikios-vd Sluis • E v.d. Kamp v. Rooyen • 
J.W. Turk eo W.J.M. Oostendorp • Welfare Giesbeek • M.J.M. Witjes-Wieggers 
• A.H.M. Reuling • H.L. Dolman-v. Zadelhof • C.V. De Deurdouwers • B. Klein 
Herenbrink • Theo en Martha de Man • Anneliesarnoldusmassage • Adriaan 
Witjes • Familie Cunningham • V.V. Angerlo Vooruit • Ans en Jebbo Haverkamp 
• A.J.G. Wieggers • Johan en Bep Geurds • Wendy en Gerwin Zwaan • Theo en  
Hermien Pelgrim • Vrouwen van Nu Angerlo e.o. • Co en Diny Stuart •  
M. Fohr en P. Fohr-Borger • M. Rispen-Visser • Hilco Peters • Wim en Marietje  
Lourens • Dik en Margy Bril • J.A.J. Soethof-Kuijf • J.M. Baars en E.J.A. Baars-
Worm • Karin en Willy van Haren • Gerard en Thea Raben • Frans en 
Gerda Weijers • B.W. Stuart • Corrie en Frans Worm • C. Maijs en M. Maijs- 
Gelderland • St. Oranje Boven Lathum • J. Zuydam-Rozendal • Danny  
en Kristianne Wolf • Brigitte Derksen en Geert Wieggers • A.M.  
Senhorst • Harry en Ida Oostland • Henk Kop en Marianne v Scharenburg  
• M.W. Kamphuis van der Aa • Harold en Jacqueline van den Boom • 
Ruud en Joke Cornelissen • J.J.W. Kelderman-Leenders • Ivo en Mariska  
de Wild • Kulturhus de Brede Blik • H.J. Thiel • V.H.C. Heunen • Spar  
Giesbeek • Gerda Leupens-Jansen • Jos en Corien Baars • H. Groene-
woud en K. Groenewoud-Idema • G. Hendriksen en K. De Man • Joost 
van Thiel • Otto en Sabine Salomons • Sportvereniging G.S.V. ’38 • J.H.H. 
Wieggers eo W.Th. Wieggers-Kelderman • C.V. Knor- en Knalpot • Mw. 
R.C.M. van Beusekom • E.H.J.M. Thiel • P. Zwiers • Hans en Jannie Wieggers  
• Harry en Jeanette de Wild-Jansen • Hans en Tanja Verhoef • Lies en Wim  
Tieben • Henk en Miriam Wieggers • Diny van Bommel • ZevenAARDIG • 
A. van den Bogaard-Papperse • L.H.L. van den Boom • Zanggroep Spontaan  
Angerlo • Drum- en Showfanfare Red & Black • G.C. Tonin en G.J.P. Tonin- 
Kerkman • Ron en Judith Ribbers • Nico en Irma van Veenendaal • Feestvereniging 
Lathum • Benny en Rianne Hendriks Het Malland • F.J.H. Postma en A. Versteeg 
• N. Kampstra en H. Kamstra-Jager • Dietmar en Wencke Huber • Koersbalver. 

De Juiste koers • Riette te Loo / Geert Kaper • H. Wieggers en W. Wieggers- 
Scheperkamp • Ben en Ine Beekman • Mas en Marja Pieterman • Hennie 
en Marissa Huting • Elise en Joost Wehl • A.J. Elffrink en A.H Elfrink-Meijer 
• Wim en Henriette van Haren • Gors en Ineke Weijers • H.T. Huuskes •  
J.W. Dekkers-Beekman • M.B. Siebelink-van Dijk • Smirdex NL • Fam. Looten  
• Govert en Carla Koers • Maarten en Nicolien Soethof • Rosl en Wiilie  
Ipskamp • Build your Finance • Uup en Anita Veenland • Jan en Rita Kelderman 
• Henny en Otto Bonte • Henny en Jan v.d. Brink • Fam. Klein Herenbrink • 
Hengelsportvereniging Ons Genoegen • Stichting Dorpshuis Angerlo • R.R.T. 
Wieggers en M.J.M. Wieggers-Hammink • Wilbert en Trea van Haren • Ge-
rard Kaper en Jeanne Brommer • G.J. Regelink eo C.J.E. Regelink Vrieze • 
Fanfare St. Gregorius • Marc en Karin Roekens • Paul en Karin van Haren • 
Ciro en Marion Miceli • P.L. Wieggers-Vermeulen • Ir. C.J. van Velzen • H.W.M. 
Giesen-Metz • Geurt en Anita Smids • H. Gronloh en R. van Dijk • Wouter 
Dekkers en Karin Boxem • G. Bolck eo J. Bolck-Winterink • St. Halfvasten 
Angerlo • Schutterij Eendracht Maakt Macht Giesbeek • W.F. Besselink • Ar-
nold Witjes en Gerry Bax • Kees en Mia Goes • Jan en Gerda Polman • A.J.S. 
Maatman-Hennekeij • A. Witjes en W. Witjes-Soethof • Cor en Willy Matser 
• Fam. Van Arem • Wim Roelofs en Marianne Smits • Anita en Leon aan de 
Meulen • Regien en Hans Becker • W.J. Assendorp eo M. Assendorp-Wassink •  
A.J.S. Maatman-Hennekeij • Stg. Vrienden van de Giese Toren • Anneke Nijman 
en Adri Breure • Jos en Monique Worm • H.W. Peters • J.M.W.M. Pelgrim-
Onstein • Koos en Patty van Hal • Jurgen en Marisa Kramp • Wanda’s Pedicure 
Salon • Leo en Truus Engelsman • Hans en Susan Driessen • Jim en Wilma 
Groen-Seegers • Henk en Ineke Kock • Jacques en Marga Verkerk • Felix van 
Bavel en Irma Aanstoot • Michal en Ans Szoltek • Bennie en Ria van Dam • 
Albert Heijn Rene Lukens • Pelo Industrietechniek B.V. • Muziekvereniging 

Nieuw Leven Angerlo

NB: Sponsorovereenkomsten worden niet automatisch verlengd. 
Wij vinden het fijn als u het Angerlo’s Nieuws blijft sponsoren! 

Maak s.v.p. 24 euro over op IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 
onder vermelding van Angerlo’s Nieuws-supporter

23 okt. Bingo-avond.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek

4 en 5 nov. Giese Podium in het Kulturhus
13 nov. Ontspanningsavond m.m.v. het komische duo
 Turbo Toos en Super Stien.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek
17 nov. Avond van de VVLK in Lathum, 
 aanvang 20.00 uur in de Lathumse kerk.

16 dec. Kerstviering m.m.v. Popkoor A Sign of 
 Friendschip, o.l.v. John Stinissen.
 Aanvang 14.00 uur. Het Hof van Giesbeek
17 dec.  Kerstzangdienst in De Meent te Angerlo.      
 Aanvang 19.00 uur

Gezocht: AN-Supporter
Het Angerlo’s Nieuws: Eigen nieuws, op papier gezet door mensen uit onze dorpen. Allemaal vrijwilligers die zo op hun manier  
een steentje bijdragen aan onze dorpen. Wij kunnen echter niet verder zonder een extra financieel zetje in de rug. Daar-
om vragen wij u lid te worden van de AN-supporters; een harde kern lezers die ons financieel ondersteunen. U betaalt als  
AN-supporter € 24,00 per jaar voor 12 edities en krijgt daarvoor een ereplaats in ons supporterscolofon, dat vast onderdeel 
is geworden van het Angerlo’s Nieuws. 

Doe mee, wordt AN-supporter
U kunt het bedrag overmaken naar: ‘Stichting Angerlo’s Nieuws’ IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 onder vermelding 
van ‘Angerlo’s Nieuws-supporter’. Het Angerlo’s Nieuws kan niet zonder u.
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Komt hier 
uw advertentie?

Lankhorsterstraat 25a, 7234 ST Wichmond
Tel. (0575) 463507 • 06 55 860430

info@gebr-arends.nl • www.gebr-arends.nl

Hoofdgerecht Kip Piri Piri 
met verse frites € 12,95

Kijk voor onze openingstijden 
op www.juffrouwtok.nl

Lathumse Volksfeesten 21 - 22 – 23 – 24 september
Ingezonden door:  Lathumse Volksfeesten

Dit jaar vieren wij het 120e Lathums feest! Op donderdagavond 
starten de Lathumse Volksfeesten traditiegetrouw met het  
Koningsschieten. Daarna is het vrijdag en zaterdag feest met 
activiteiten voor iedereen, jong tot en met oud. Een compleet  
overzicht van de activiteiten zijn te vinden in de speciale  
feestgids (deze wordt in Lathum huis-aan-huis verspreid) en op 
social media van Lathums feest.
Door het lustrum-jaar maakt ook de zondag dit jaar onderdeel  
uit van het programma. Na een gezamenlijke lunch start  
zondagmiddag het keizerschieten, gevolgd door het  
jeugd-koning(in)-schieten. De zondag is een dag die meestal 
vooral bij leden in trek is. We hopen dit jaar ook weer op een 
mooie opkomst. 

Vorig jaar vond de kindermorgen voor het eerst op  
zaterdagmorgen plaats. Dat is zeer goed bevallen. De illusionist 
kreeg zowel de kleine kinderen als mede de jongeren helemaal 
op zijn hand, vol bewondering keken ze naar zijn kunsten. Dus 
ook dit jaar zaterdagmorgen kids van alle leeftijden van harte 
welkom in de tent!
De botswagens zijn dit jaar weer van de partij, na een jaar  
afwezigheid hebben we een andere exploitant gevonden.  
Hopelijk is hierdoor het veld weer mooi gevuld.
Wij als bestuur hopen dat we jaar weer een geslaagd feest te 
mogen vieren. Hopelijk met mooi weer. Wij wensen iedereen 
alvast veel plezier tijdens het 120e Lathums feest!

Ooit begonnen als vriendengroep en zich noemend “Tafel Twee”, 
speelt dit team om de twee weken in de sporthal De Panoven 
een uurtje zaalvoetbal met veel plezier. De leeftijden van de 16 
spelers variëren tussen de 46 en 64 jaar. Speler Peter Peekstok 
en tevens werkzaam bij Nootenboom Electrotechniek B.V. uit 
Angerlo wist namens zijn werkgever nieuwe shirts te regelen 
voor dit team waar iedereen blij mee was.  

“Tafel Twee” in nieuwe shirts
Geschreven door:  Geert Wieggers
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Marsweg 12, 6988 BM LATHUM  -  0313631319  -  reserveringen@veerstal.nl  -  www.veerstal.nl

7 DAGEN PER WEEK 
GEOPEND!

Maandag  vanaf 12.00 uur
t/m vrijdag  

Zaterdag  vanaf 10.00 uur
en zondag  

Lunch tot 16.00 uur.
Diner vanaf 16.00 uur.


